

English version follows the Chinese one.

(不適用於交換生及不須修讀 GESC1000 的同學，詳情請查閱 CUSIS 系統)

各位逸夫書院的同學：

下學期的書院聚會於 **2024 年 1 月 5 日(星期五)下午 2 時起**接受登記。同學需要每學期出席 **3 次**書院聚會。詳情請細閱 <https://bit.ly/3TMELV6>。

如果你想加入學生大使行列，於書院聚會服務，請按此連結 (<https://bit.ly/4aGIObd>) 了解詳情及登記。學生大使將於活動後獲發證書並計算出席一次。

如有查詢，請於辦公時間聯絡我們（電郵：shaw-assembly@cuhk.edu.hk / 電話：3943 7363）。

逸夫書院

2024 年 1 月 2 日

(NOT applicable to exchange students and students who have not been pre-assigned for GESC1000, please check your course list at CUSIS)

Dear Students of Shaw College,

Please be reminded that registration for College Assemblies in **Term 2** started from **2pm, 5 January 2024 (Friday)**. Students are required to attend **3 College Assemblies** in a term. For details, please refer to <https://bit.ly/41H31tE>.

If you would like to be student helpers to assist in College Assemblies, please visit <https://bit.ly/4aGIObd> for details and registration. Certificates will be issued to student helpers and attendance will be counted afterwards.

For enquiries, please contact us during office hours (Email: shaw-assembly@cuhk.edu.hk / Tel: 3943 7363).

Shaw College

2 January 2024